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Agner og Lisbet

Fra: egrhvid@gmail.com

Sendt: 13. februar 2023 15:48

Til: Agner Nygaard Madsen; Afdeling 5

Emne: VS: Viborgvej projektet

Hej 
 
Nyt fra Solveig Munk 
 
Med venlig hilsen 
Eigil Hvid 
 
 
 

Fra: Solveig Munk <>  
Sendt: 13. februar 2023 15:24 
Til: egrhvid@gmail.com 
Emne: Re: Viborgvej projektet 
 
Kære Eigil. 
 
Jakob S. C. og jeg har bedt rådmanden om et møde med jer, Jakob, Steffen og jeg på baggrund af jeres kommentarer 
til vores forespørgsel.  
Det har vi ikke fået svar fra rådmanden på. Ligesom jeg ikke har fået svar fra rådmanden om det møde I foreslog for 
noget tid siden, og som jeg også bad ham om at deltage i.  
Nu holder alle ferie. Jeg tager fat efter uge 7 igen.  
 
Jeg har lige udtalt mig til JP, tror jeg det var,  om sagen og fortalt, at vi har indkaldt til mødet med rådmanden og at 
det er med henblik på fremsættelse af forslag i byrådet om en lysregulering, hvis mødet ikke løser problemet. Jeg 
har også tilkendegivet at jeg går ind for en lysregulering. 
Ved nærmere eftertanke burde jeg have indsendt byrådsforslag i dag. Det er nemlig sidste frist i dag kl. 12 for forslag 
til næste byrådsmøde.  
 
Jeg rykker i alt for møder med rådmanden og tager fat i Jakob S.C. og ser om vi kan gøre andet  
. 
 
Mkh 
Solveig Munk 
Århus Byråd for Enhedslisten 
Formand for Teknisk Udvalg 
solveig.munk@aarhus.dk 
+ 45 21285497 
 

Fra: egrhvid@gmail.com <egrhvid@gmail.com> 
Sendt: Monday, February 13, 2023 11:19:37 AM 
Til: Solveig Munk <solveig.munk@aarhus.dk> 
Emne: Viborgvej projektet  
  

Kære Solvej Munk 
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Jeg vil høre om du har hørt noget fra Rådmanden for Teknik og Miljø angående vores ønske om et møde, 
så vi kan give vores kommentarer til 10 dages forespørgslerne. 
  
Sagen er ved at haste, da projektet køre frem for fuld kraft på Viborgvej, vi er ved at være noget frustreret 
over den behandling vi får fra embedsværket, det er jo direkte manipulerende og misinformation af jer 
som politikere. 
  
Jeg syntes vi havde nogle fine konstruktive møder med en god dialog, den vil jeg gerne bygge videre på og 
få sagen i tekniskudvalg og i byrådet igen. 
  
Kan være interessen ikke er så stor mere i byrådet, så politikerne vil følge rådmanden i deres afgørelse, 
hvis sagen bliver fremlagt igen. Det skal vi bare have gjort noget ved så sagen igen bliver vedkommende 
for byrådet. 
  
Vi har bedt om aktindsigt i godkendelserne til Viborgvejs udvidelse fra vejdirektoratet og fra Aarhus politi. 
De godkendelser er nemlig helt centrale for projektet. 
  
Giver det mening at sætte et møde op med Jakob, Steffen og dig igen, hvis I har behov for flere 
oplysninger. 
  

Med venlig hilsen 

  
Eigil G. R. Hvid 

Grundejerforeningen Holmstrup Bakker 

Holmstruphøjvej 60 

8210 Aarhus V 

egrhvid@gmail.com  
Mob: 61223161 
  


